
 
 
 
ARMAS VALSTE YLEISURHEILUKLUBI RY 
TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2023 
 

1. Yleistä 
Vuosi oli Valste-klubin 33. toimintavuosi.  
Armas Valste Yleisurheiluklubi ry:n toiminta keskittyi vuonna 2023 yleisurheiluprojekteihin 
kestävyysjuoksussa, korkeushypyssä, pituushypyssä ja kolmiloikassa sekä urheilijoiden 
tukemiseen. Toimintaan kuului myös stipendien jako. 
Klubin toiminta tähtää yleisurheilun imagon kohottamiseen, innostuksen herättämiseen ja 
Armas Valsteen perinteen vaalimiseen. Näiden tavoitteiden saavuttamiseksi jatkettiin 
tiiviisti yhteistyötä Suomen Urheiluliiton ja Svenska Finlands Idrottsförbundin kanssa. 
 

2. Hallinto 
Klubin puheenjohtajana toimi Raimo Rissanen, varapuheenjohtajana Stefan von Gerich. 
Muut hallituksen jäsenet olivat Raymond Andersson, Tapio Kantanen, Jukka Latva-
Rasku, Seppo Martiskainen ja Hilding Wikner. Yhdistyksen sihteerinä on toiminut Tarja 
Sandell. 
Hallitus kokoontui toimintavuoden aikana neljä kertaa. Yhdistyksen vuosikokous pidettiin 
19.4.2023.   
 

3. Jäsenhankinta  
Toimintavuoden lopussa yhdistyksellä oli henkilöjäseniä 30, kunniajäseniä kolme ja 
yhteisöjäseniä yksi. 
Henkilöjäsenmaksu oli 50 euroa sisältäen Huippu-Urheilu-Uutisten vuosikerran. 
Yhteisöjäsenmaksu oli 350 euroa ja seurajäsenmaksu 150 euroa. 
 

4. Projekti- ja valmennustoiminta 
 
Korkeus-, pituushyppy ja kolmiloikka  
Hyppykarnevaalit järjestettiin heinäkuun alussa Lempäälässä. 
Valste-klubi ei osallistunut karnevaaleille.  
 
Kestävyysjuoksu  
Valste-klubi ei osallistunut kestävyysjuoksutapahtumaan. Samoin suunniteltu 
kestävyysjuoksuseminaari jäi SUL:n henkilövaihdosten johdosta järjestämättä. 
Valste-klubi yhdessä SUL:n kanssa pyrki selvittämään kestävyysjuoksun kehittämis- 
mahdollisuuksia. 
 

5. Kummiurheilija  
Valste-klubin kummiurheilijaa ei valittu sopivan ehdokkaan löytämisvaikeuden vuoksi.   
 

6. Valste-malja 
Suomi-Ruotsi -maaottelussa jaettiin perinteitä noudattaen Valste-malja parhaalle 
suomalaiselle urheilijalle. Valste-maljan ja stipendin sai Sara Lappalainen. Nuoren 
urheilijan stipendin sai Enni Virjonen. 
 



 
 
 

7. Valmentajastipendit 
Valmennusstipendiä ei myönnetty vuodelta 2023, koska SUL:n valmentajayhdistys ei 
pystynyt nimeämään sopivaa ehdokasta. 
 

8. Tiedotustoiminta 
Yhdistyksen tiedottaminen hoidettiin netti- ja Facebook-sivuilla sekä jäsenkirjeillä.  
 

9. Talous 
Yhdistyksen taloutta hoidettiin vuonna 2023 talousarvion mukaisesti. Mitään merkittäviä 
menojen ylityksiä ei vuoden aikana toteutunut. Kummiurheilijaa ei vuonna 2023 nimetty, 
mikä merkitsi 1 200 euron kulusäästöä. Tilikauden tappio oli 844,22 euroa. 
Vuoden lopussa yhdistyksen käyttötilin saldo 878,11 euroa ja sijoitusrahasto-osuuksien 
markkina-arvo noin 16 644,17 euroa. Yhdistyksen vakavaraisuus on edelleen hyvä. 
 
 
 
 
 
 
 
Armas Valste Yleisurheiluklubi  
Hallitus  

  


